
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ÚZEMNÍHO ROZVOJE A VÝSTAVBY RADY 

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 9 KONANÉ DNE 11.12.2013 
Přítomni: Bc. Jan Váňa, Mgr.; Miloslav Hanuš; Ing. Tomáš Kubík; ing. arch Jaroslav Tomšů; doc. RNDr. 
Petr Pisoft Ph.D.; Jan Poupě; MUDr. Jan Trnka Ph.D.; Ing. Radim Šenk, PhD.; Leoš Paclík; (ostatní 
členové komise byli omluveni) 

 Přítomno 8, později 9 členů. Komise byla usnášení schopná. 

Návrh programu: 

Program: 

1. Metropolitní plán 

2. Změna územního plánu v rámci uzavřeného bytového areálu „Podvinný mlýn“ 

z funkční plochy ZP na OB  

3. Seznámení se s projekty parkovacích domů dle zápisu ze zastupitelstva konaného dne 

26.11.2013 

4. Rozpočet 2014 

5. Různé  
Program schválen všemi 8 přítomnými členy. 

BOD Č.1. 

Komisi byl předložen pracovní návrh lokalit MČ P9, jejich jednotlivé členění je součástí tohoto 
zápisu. 

Komise s tímto pracovním členěním souhlasí 

PRO :  9 

PROTI : 0  

ZDRŽELI : 0 

Přítomno 9 členů. 

BOD Č.2. 

Komise nesouhlasí se změnou územního plánu ze ZP na OB pouze v místech stávajících bytových 

domů z důvodu možného dalšího zahuštění dané lokality.  

Komise navrhuje počkat a řešit danou lokalitu v rámci Metropolitního plánu. 

PRO :  7 

PROTI : 2  



ZDRŽELI : 0  

Přítomno 9 členů. 

BOD Č.3. 
Komise se seznámila s projekty dvou parkovacích domů, které zadala ke zpracování MČ P9 v roce 

2013, jedná se o Parkhaus Poliklinika Prosek a Parkhaus Pískovcová 

BOD Č.4. 
Komise bere rozpočet na vědomí. 

RŮZNÉ : 

1/ tajemník komise poskytl informace ohledně úpravy UPN ze ZMK na OV  v k.ú. Hrdlořezy, která byla 
odsouhlasena zast. MČ P9 6/2007, přičemž tato žádost bude postoupena prostřednictvím OVUR nqa 
MHMP 

2/ Pan Hanuš vznesl dotaz ohledně odstranění stavby „Montservis“ ul. U Elektry. 

Stavba je odstraňována z důvodu nefunkčnosti objektu (asociální objekt) 

3/Pan Hanuš  : dotaz k navrženému parkování u Polikliniky Prosek vztah k počtu nadzemních podlaží 
parkovacího domu 

Předkladatel návrh pan Tomšů slíbil, že se bude myšlenkou navýšení počtu parkovacích stání zabývat 

3/ Pan Pišoft : dotaz k možnému dokončení zateplení Polikliniky. 

Byly zahájeny práce na dokončení zateplení Polikliniky Prosek    

Zapsal :Karel Horejš 

E-mail: horejsk@praha9.cz 

Termín příští komise: 8.1.2014 v 16.30 hod. 2. NP nové radnice v zasedačce č. 203a ÚMČ Praha 9 
v Sokolovské ulici č. 14/324. 


